
Szanowne koleżanki i koledzy, 

Jako holenderski adwokat z dziewiętnastoletnią praktyką, zamierzam rozpocząć świadczenie w 
Polsce usług dotyczących prawa holenderskiego. 

Biorąc pod uwagę fakt, że relacje między oraz Polakami i Holendrami w ciągu 20 ostatnich lat 
znacznie się rozwinęły i uległy wzmocnieniu, stwierdziłem że brakuje w Polsce pomocy prawnej 
dotyczącej prawa holenderskiego.  

Więcej informacji znajdą Państwo na stronie www.prawnikholenderski.pl 

  

Z poważaniem, 

Alexander Allersma 

 

http://www.prawnikholenderski.pl/

